



Representative Office of Japan to the P.A.

VIP 2 Center, 3rd floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

www.ps.emb-japan.go.jp

PRESS RELEASE

March 21st, 2012

Inauguration Ceremony of Three Projects for Community Empowerment in Jordan Valley

Today, Mr. Naofumi Hashimoto, Representative of Japan to the PA, attended the inauguration ceremony of three projects funded by the government of Japan. These Projects are part of Japan's contribution totaling 1.176 billion Yen (approximately USD 12 million), to support the public activities of the communities in Jordan Valley in West Bank, including Area "C". The ceremony was also attended by the Deputy Minister of Local Governance, Mr. Mazen Ghonaim among others from both Palestinian and Japanese sides.

Under this grant, the Ministry of Local Governance has completed implementation of the 3 projects in coordination with all the stakeholders in local communities, JICA and JICS, namely, (a) rehabilitation of existing internal village roads (7.46 km) in Al-Aqrabaniyah, Al Nawaji and Beit Hasan villages, (b) rehabilitation of existing internal village road (5.64 km) in Al-Nassariyah village, (c) upgrading of electric power supply – installation of electric tower, line and poles – in Al-Aqrabaniyah, Al Nassariyah, Al Nawaji, Beit Hasan and Ein Shibli villages. Total number of beneficiaries in these villages is approximately 9000.

Mr. Hashimoto in his speech expressed that the Japanese Government is determined to continue its support to Palestinian people and its government to establish a viable independent Palestinian State and to develop capacities of local institutions and communities in providing basic daily services to population, bearing in mind the strategic importance of the Jordan Valley.

The Government of Japan has extended its official development assistance to the Palestinian people since 1993, more than USD 1.2 billion at total, ranging from humanitarian assistance to economic development assistance.

Representative Office of Japan to the P.A.

VIP 2 Center, 3rd floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

www.ps.emb-japan.go.jp



Ceremony for Rehabilitation of Internal Jordan Valley Villages Roads



Installed Electric Tower for Upgrading Power Supply

Representative Office of Japan to the P.A.

VIP 2 Center, 3rd floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

www.ps.emb-japan.go.jp

2012/3/21

بيان صحفي

حفل افتتاح ثلاثة مشاريع لتمكين المجتمع في غور الأردن

حضر السيد ناؤفومي هاشيموتو، ممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية، اليوم حفل افتتاح لثلاث مشاريع تم تمويلها من حكومة اليابان. هذه المشاريع هي جزء من مساهمة اليابان البالغة قيمتها 1.176 بليون ين ياباني (12 مليون دولار تقريباً)، لدعم النشاطات العامة للمجتمعات المحلية في غور الأردن في الضفة الغربية، بما في ذلك منطقة "C". حضر الحفل أيضاً وكيل وزارة الحكم المحلي، السيد مازن غنيم من بين آخرين من كلا الجانبين الفلسطيني والياباني تحت اطار هذه المنحة، أنهت وزارة الحكم المحلي تنفيذ الثلاثة مشاريع بالتنسيق مع جميع الجهات المعنية في المجتمعات المحلية، وجايكا وجيكس. وهي تحديداً؛ (أ) إعادة تأهيل (7.46 كم) من الطرق الداخلية في كل من قرية العقربانية، والنواجي وبيت حسن، (ب) إعادة تأهيل (5.64 كم) من الطرق الداخلية لقرية النصارية، (ج) رفع قدرة الطاقة الكهربائية – تركيب برج للكهرباء والخطوط والأعمدة – في كل من قرية العقربانية، والنصارية، والنواجي، وبيت حسن، وعين شبلة. بلغ عدد المستفيدين في هذه القرى 9000 تقريباً.

عبر السيد هاشيموتو في خطابه عن عزم اليابان بدعم الشعب الفلسطيني وحكومته لإقامة دولة فلسطينية مستقلة قابلة للحياة، وتطوير قدرات المؤسسات والمجتمعات المحلية لتوفير الخدمات الأساسية اليومية للناس آخذين بعين الاعتبار الأهمية الاستراتيجية لغور الأردن

قدمت حكومة اليابان المساعدات الرسمية للترهية للشعب الفلسطيني منذ عام 1993، بما يزيد عن 1.2 بليون دولار، بدءاً من مساعدات إنسانية إلى مساعدات للتنمية الاقتصادية.